

主辦機構
Organizer



協辦機構
Co-organizer



資助機構
Subvented by



費用全免

68th Festival of Sport – Underwater Sports Fun Day
(Experiencing Finswimming)
第 68 屆體育節 – 水底運動同樂日
(蹼泳體驗)

全民運動
Sport for All

活動資料 Event Information:

日期 Date	:	2025年6月22日 (星期日) 22 June 2025 (Sunday)
時間 Time	:	A節 10:00-11:00 09:45 - 入場報到及熱身 10:00 - 10:15 蹼泳示範 10:15 - 11:00 蹼泳體驗 B節 11:15-12:15 11:00 - 入場報到及熱身 11:15 - 11:30 蹼泳示範 11:30 - 12:15 蹼泳體驗
地點 Venue	:	大環山游泳池 Tai Wan Shan Swimming Pool
參加資格 Qualification	:	年滿 8 歲及能連續游畢 50 米距離者。 <u>(12 歲以下之參加者須由成人陪同出席。)</u>
報名費 Application Fee	:	全免 Free
截止報名日期 Deadline	:	2025年6月15日 (星期日)中午十二時 12:00 noon. 15 th June 2025

報名辦法 Application Method :

- 請填妥蹼泳體驗個人活動報名表及填妥免責聲明書(A-003)；
Please fill the Experiencing Finswimming Entry Form and make sure the waiver is filled.
- 寄回香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓1043室或傳真2577 5601至中國香港潛水總會 或電郵enquiry@hkua.org.hk報名。
Please send the complete application form to Room 1043, Olympic House, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong by post or by fax at 2577 5601.
- 報名表格可於本會網頁<http://www.hkua.org.hk>下載、親臨或來電本會以傳真索取。
Application forms can be downloaded at our website (<http://www.hkua.org.hk>) or to HKCUA office.

查詢 For Enquiry :

中國香港潛水總會(HKCUA) 電話 Tel: 2504 8154 傳真 Fax: 2577 5601
網頁 Website: <http://www.hkua.org.hk> 電子郵箱 Email: enquiry@hkua.org.hk

主辦機構
Organizer



協辦機構
Co-organizer



資助機構
Subvented by



費用全免

蹼泳體驗 Experiencing Finswimming

目的：促進及推廣香港蹼泳之發展，使蹼泳在香港更加普及。

Objective: To promote Finswimming to the community.

器材：因個人衛生及舒適關係，活動當日，請帶備雙蹼，厚襪及泳鏡。
參加者如沒有蛙鞋，請填回雙腳尺寸，本會會嘗試盡量安排。

Equipment: Due to hygiene consideration, please bring your own bi-fin, a pair of socks and goggles on the Event Day.

If the participant doesn't has bi-fin, please inform us your shoes size, we will try our best to prepare it.

獎勵：所有參與蹼泳體驗之參加者，均可獲得電子證書乙張。

Certificate: We will have a E-certificate for all participants.

程序表 Rundown

時間 Time	項目 Event
10:00 – 13:00	蹼泳示範及體驗 Demonstration & Experiencing Finswimming
14:00 – 18:00	蹼泳計時賽

備註：本會保留更改本章之權利，而不作另行通告。

p.s. : HKCUA reserves the rights to revise its terms and conditions at any time.